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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Mats Persson (L)

2023/24:632 Rätt till studiemedel för studier vid flygakademi

I Skellefteå finns en kommersiell flygutbildning, Green Flight Academy, som 
startade 2022 och som ända sedan starten haft internationella elever inskrivna. 
Dock inga svenskar, då utbildningen inte berättigar till studiemedel från CSN. 

Det är märkligt av två anledningar: dels för att utbildningen i Skellefteå är 
världens första flygskola med hållbarhet i fokus, då den utbildar piloter för 
elflyg, dels för att vissa andra flygskolor med samma utbildningstillstånd 
berättigar till studiemedel från CSN.

Piloter som kan köra elflyg är viktiga av många anledningar, men två sticker ut. 
Den ena är att klimatutmaningen kräver omställning till hållbarare alternativ. 
Den andra är att med elflyg kan framför allt glesare befolkade ställen i vårt land 
få en ny och mycket välkommen kollektivtrafik. För att det ska lyckas är en 
förutsättning att också svenskar kan söka till utbildningen och garanteras 
studiemedel. Svenskar som efter utbildningen stannar kvar i vårt land och 
arbetar.

Min fråga till utbildningsminister Mats Persson är därför:

 

Avser ministern och regeringen att vidta nödvändiga beslut så att också 
världens första hållbara flygakademi i Sverige via ändring i bilagan till 
studiestödsförordningen blir berättigad till studiemedel från CSN?

………………………………………

Gunilla Svantorp (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-21
Besvaras senast
2024-02-28 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


